
 

 

30. maj 2008 
 
I henhold til Landstingets forretningsorden § 36, stk. 1 fremsætter jeg hermed nedenstående 
spørgsmål til Landsstyret. 
 
Spørgsmål til Landsstyret vedr. boligforholdene for de studerende, der bor på kollegier 
(Landstingsmedlem Lene Knüppel, Demokraterne) 
 
Begrundelse: 
Jeg har ved selvsyn konstateret, at en del af landets kollegier er i en så forfærdelig stand, at jeg 
faktisk vil betegne dem som uegnede at bo i. Det er naturligvis et stort problem for de unge 
mennesker, der er tvunget til at bo sådanne steder. 
 
En beboer på kollegiet i Aasiaat fortalte i Sermitsiaq, at på det værelse, hvor hun bor, fryser 
vinduerne til om vinteren, og selv om radiatoren er på fuld varme, så er hendes værelse koldt. 
Derudover løber vandet i badeværelset tit tør for varmt vand. 
 
Demokraterne er enige med de studerende, i at det er problematisk med de forhold, som 
kollegieeleverne lever under. Det er hverken rimeligt eller acceptabelt. 
 
På den baggrund har jeg følgende spørgsmål til Landsstyret: 
 

1. Landsstyret bedes redegøre for, hvad der er blevet gjort for at forbedre forholdene på 
kollegierne, særligt kollegier af ældre dato, siden Landsstyrets tiltrædelse i december 
2005. 

a. Er Landsstyrets på baggrund af sit svar af den opfattelse, at der er gjort 
tilstrækkeligt? 
 

2. Har Landsstyret planer om at tage nogle initiativer til at forbedre forholdene på landets 
eksisterende kollegier og i så fald hvilke? 

 
 
Jeg skal venligst anmode om svar indenfor 10 arbejdsdage. 
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